
                                                                                              Secretaria General     ··················································· 
Plaça de la Constitució, 8 
46920 Mislata-València 
Tel.: 963 991 100-Fax:963 991 130 

www.mislata.es 
··················································· 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE  L'AJUNTAMENT 

Mislata, 29 de gener de 2009 Hora: 20,00 

Lloc: saló de sessions de la Casa Consistorial. 
Primera convocatòria. 

Per a procedir a la celebració de la sessió ordinària, degudament convocada, 
es reunixen en sessió pública, presidida pel Sr. alcalde, D. Manuel Corredera 
Sanchis, els regidors i les regidores: 

• D. VICENTE GARCÍA ALEIXANDRE 
• SRA. GLORIA ALONSO PALOMARES . 
• SRA. MARÍA PILAR LÍGIA RODRIGO CARRERAS 
• D. FERNANDO HERNÁNDEZ FALCÓN 
• D. VICENTE ENRIQUE LÓPEZ SINISTERRA 
• D. CARLOS JARILLO SÁNCHEZ 
• D. JAIME LÓPEZ BRONCHUD 
• SRA. MARÍA LUISA CAÑIZARES CAMPOS 
• SRA. ANA MARÍA MATEO PONCE 
• D. ANTONIO SANCHIS NAVARRO 
• SRA. LUCÍA MORENO CASTILLO 
• D. CARLOS FERNÁNDEZ BIELSA 
• SRA. MARÍA LUISA MARTÍNEZ MORA 
• D. ANTONIO LABELLA GUILARTE 
• SRA. JOSEFA LUJÁN MARTÍNEZ 
• D. ALFREDO CATALÁ MARTÍNEZ 
• D. ARTURO SANZ TORRALBA 
• D. ELISEO BENAVENT CHIRIVELLA 
• D. SALVADOR GARCÍA DE LA MOTA 

Excusa la seua assistència el regidor D. Miguel Merenciano Benavent. 

Assistits per D. Luis Ramia de Cap Salvatella, com a secretari de la 
corporació. 

1. LECTURA I APROVACIÓ, SI ÉS EL CAS, DE L'ESBORRANY DE LA
SESSIÓ CELEBRADA PEL PLE DE L'AJUNTAMENT EL DIA 23 DE DESEMBRE 
DEL 2008. 



                 Secretaría 
De conformitat amb allò que disposa l'article 91.1 del vigent Reglament 

d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les entitats locals, se sotmet per la 
Presidència a consideració  de la corporació l'esborrany de la sessió celebrada pel 
Ple de l'Ajuntament el dia 23 de desembre del 2008. Que ha sigut remesa als 
portaveus o representants dels grups polítics, segons disposa l'article 80.2 de 
l'esmentat text legal. 

Pren la paraula el Sr. García Aleixandre i diu que en la pàgina 65, quart 
paràgraf sobre tema de beques i ajudes en l'educació, s'ha de corregir la xifra de 
138.300€ per la correcta de 138.300.000€. 

Afig que en la pàgina 66 últim paràgraf, que diu: “Recorda que en el programa 
electoral del Partit Socialista en el 2004 es deia que si guanyaven les eleccions no hi 
hauria un sol alumne que no tinguera ordinador”, ha d'afegir-se “en data de hui, açò 
no s'ha complit”. 

Se sotmet al Ple l'aprovació de l'acta que s’aprova per unanimitat. 

2. APROVACIÓ DE LA INCORPORACIÓ DELS MUNICIPIS D'ALFAFAR, 
SAGUNT I ALMUSSAFES A LA XARXA VALENCIANA DE RECURSOS 
D'INFORMACIÓ I PARTICIPACIÓ PER A JÓVENS XARZA JOVES NET. 

Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de control de 
Cultura, Educació, Esports i Joventut, favorable a l'aprovació de la incorporació dels 
municipis d'Alfafar, Sagunt i Almussafes a la Xarxa Valenciana de recursos 
d'informació i participació per a jóvens Xarxa Joves Net. 

Pren la paraula el Sr. García de la Mota i diu que és un tema que es va 
aprovar en la Comissió per unanimitat, afegint que el seu grup sempre ha sigut 
favorable a la Xarxa perquè implica que els jóvens tinguen uns mecanismes 
d'interconnexió i li'ls faciliten els mitjans per a desenvolupar les seues expectatives. 

Comenta que els acords plenaris adoptats fins ara en esta matèria pels 
distints ajuntaments, demostren que el grup popular a Alfafar va votar en contra de la 
incorporació; el mateix que va passar al municipi de Sagunt, mentre que a 
Almussafes es va acordar per unanimitat. Afirma que considera curioses les 
discrepàncies en un punt com este que pretén millorar i facilitar la integració de la 
joventut i el seu accés al coneixement. 

Pren la paraula per part del grup socialista, el Sr. Fernández Bielsa i manifesta 
que el seu grup està a favor de la proposta perquè considera que com més municipis 
s'incorporen a esta xarxa hi haurà més possibilitats de participació i d’oportunitats per 
als jóvens. 

Per part del grup popular, el Sr. García Aleixandre anuncia el seu vot 
favorable. 
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Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament per unanimitat dels seus membres 

assistents va adoptar l'acord següent: 

De conformitat amb l'article 39 dels estatuts reguladors del Consorci Xarxa 
Jovesnet, publicats en el BOP el dia 9 de gener del 2002, sobre la incorporació de 
nous membres. 

Vistes les sol·licituds presentades pels ajuntaments d'Alfafar, Sagunt i 
Almussafes, interessant la seua incorporació com a membres del Consorci Xarxa 
Joves net, en virtut dels acords adoptats en els respectius Plens municipals. 

S'acorda: 

Primer: Aprovar les sol·licituds d'incorporació al “Consorci per a la gestió i 
administració de la Xarxa Joves.Net de Recursos d'Informació i Participació Juvenil” 
formulada pels ajuntaments de d'Alfafar, Sagunt i Almussafes en acords plenaris d'11 
de setembre del 2008 i 30 de novembre del 2008 i 11 de setembre del 2008, 
respectivament. 

Segon: Donar compte del present acord a la presidència del “Consorci per a la 
gestió i administració de la Xarxa Joves.Net de Recursos d'Informació i Participació 
Juvenil” i als ajuntaments interessats, als efectes previstos en l'article 39 dels 
Estatuts Reguladors del dit Consorci. 

URGÈNCIA 

APROVACIÓ DE JUSTIFICACIÓ DE LES ASSIGNACIONS ALS GRUPS 
POLÍTICS. 

Se sotmet a votació la declaració d'urgència de l'assumpte, que és aprovada 
per unanimitat dels membres assistents. 

No es produïx debat i el Ple de l'Ajuntament per unanimitat dels seus membres 
assistents va adoptar l'acord següent: 

Vistos els documents justificatius presentats pel Grup Popular, Grup Socialista 
i Grup Mixt –Esquerra Unida del País València -, en relació amb la justificació 
corresponent a l'aportació de l'Ajuntament de conformitat amb l'article 73.3 de la Llei 
7/1985, de 2 d'abril, de Règim Local. 

Considerant els informes de la Intervenció Municipal núm. 986/2008, de data 2 
d'octubre del 2008 i núm. 1135/2008, de data 5 de desembre del 2008, així com 
l'informe 31/2008, de 19 de gener del 2009 i l'informe 51/2009, de l'Interventor 
accidental, de 27 de gener del 2009, posant-se a disposició del Ple municipal la 
documentació presentada pels grups polítics municipals, així com la comptabilitat 
específica de la dotació que li va assignar el Ple. 

S'acorda: 



                 Secretaría 

 

 

 

Primer: l'aprovació de la justificació de la dotació assignada als grups polítics 
en el 2007 i la percebuda i consignada als grups polítics en l'exercici 2008. 

Segon: el reconeixement de l'obligació de la resta de la dotació assignada als 
grups polítics en l'exercici 2008 no abonada, a càrrec del pressupost del present 
exercici 2009. 

Part dedicada al control dels altres òrgans de govern. 

3. CONEIXEMENT DE LES RESOLUCIONS DE L'ALCALDIA
PRESIDÈNCIA I ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN ADOPTATS DES DE LA 
SESSIÓ ORDINÀRIA DE 27 DE NOVEMBRE DEL 2008. 

En compliment d'allò que disposa l'art. 42 del vigent Reglament 
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les entitats locals, es dóna compte 
de les resolucions adoptades per l'Alcaldia-Presidència, així com compliment d'allò 
que disposa l'art. 42 del vigent Reglament d'Organització dels acords adoptats per la 
Comissió de Govern des de la sessió ordinària celebrada el dia 27 de novembre del 
2008. 

4. PRECS I PREGUNTES. 

−	 El Sr. García de la Mota pregunta al Sr. alcalde si es ratifica en les seues 
paraules sobre que la finalitat de la tanca metàl·lica, situada al Parc de la 
Canaleta des de l'empresa Deogracias Candel fins a l'encreuament amb el 
Molí del Sol, era impedir el pas de toxicòmans de València a Mislata i 
viceversa i si s'enorgullix d'eixa finalitat. 

El Sr. alcalde contesta que també serà molt concís: “Eixa tanca es va fer 
amb una finalitat i va donar resultat i si alguna cosa es fa i s’entén que per 
al que es va fer va donar resultat, doncs bé. Ahí queda eixa tanca que es 
posà amb la finalitat que es complí”. 

−	 La Sra. Martínez Mora pregunta que, atés que en la Junta General de 
NEMASA, la Sra. Alonso Palomares els ha recordat que la Llei d'Hisendes 
Locals marca com a data límit per a presentar els pressupostos del 2009 el 
15 d'octubre del 2008, quan es portaran al Ple per a la seua aprovació. 

El Sr. alcalde respon que abans d'acabar les falles volen tindre aprovat el 
pressupost de 2009, afirmant que el que diu la Llei mencionada és que les 
empreses públiques han de tindre aprovats els pressupostos, però no els 
ajuntaments, afegint que si ja hagueren estat aprovats, no s'haurien pogut 
incloure les obres que en matèria d'inversions es preveuen segons el Pla 
del Sr. Zapatero. 

−	 La Sra. Luján Martínez diu que un dels objectius del grup socialista quan 
va governar la ciutat va ser impulsar l'acció ciutadana a l'hora d'elaborar 
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els pressupostos. Pregunta si l'actual equip de govern comptarà amb els 
veïns a l'hora d’elaborar-ne els pròxims. 
Afig que ha passat el primer mes de l'any 2009 i pareix que hi ha falta de 
previsió a l'hora d'iniciar la seua confecció perquè res se'ls ha dit ni se'ls ha 
donat data en què puga haver-hi un esborrany. 

El Sr. alcalde diu que hi ha pocs ajuntaments que aproven els seus 
pressupostos al gener, i tampoc l'ajuntament de Mislata des que s'inicià 
l'època democràtica. Entén que la data que ja ha anunciat respon a la seua 
pregunta. 

Quant a les propostes dels veïns respon que seran tingudes en compte, 
afegint que hi ha matèries delegades per Alcaldia, i cada regidor es reunix 
amb les associacions i col·lectius del municipi que són els millors 
coneixedors de les deficiències existents. 

−	 El Sr. Fernández Bielsa pregunta a la regidora Sra. Gloria Alonso 
Palomares que, atés que en la Junta General de Nemasa celebrada fa 
pocs minuts ha afirmat que el treballador de l'empresa que ha sigut 
despedit ho va ser per no treballar correctament, si continua fent la mateixa 
afirmació a pesar de la sentència 1.100/08, que el Jutjat del Social falla a 
favor del treballador i no de l'Ajuntament o d'ella  com a regidora. 

La Sra. Alonso Palomares respon que continua afirmant el mateix i existien 
informes dels encarregats de l'empresa encara que, afirma, respecta les 
decisions del jutge. Afig que el que el jutge ha resolt és que este 
treballador havia sigut delegat sindical en l'anterior empresa  i, per tant, 
tenia un any en què no se li podia despedir. Per això, demana al Sr. 
Fernández Bielsa que llija bé la sentència i formule la pregunta en un altre 
sentit. 

I, sense més assumptes a tractar, el Sr. alcalde alça la sessió a les vint hores i 
vint-i-cinc minuts, de tot això s'estén la present acta que firma l'alcalde-president, amb mi 
el secretari que done fe. 

L'ALCALDE, 	      EL SECRETARI, 




